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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Már a látszatra sem adnak? Miért nem kerülnek fel a 
jogszabálytervezetek a Kormány honlapjára? Mi lett a társadalmi egyeztetésből?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Bár a Kormány tavaszi jogalkotási terve sem volt túl vaskos iromány mégis meglepő, hogy 2019.
január 24-i az utolsó társadalmi egyeztetésre bocsátott jogszabálytervezet a Kormány honlapján.

Mindez  azt  jelenti,  hogy  az  elmúlt  öt  hónapban  egyetlen  olyan  törvénytervezet,
kormányrendelettervezet sem volt, ami az Országgyűlésnek való benyújtás előtt, illetve rendeletek
esetében, azok kihirdetése előtt véleményezhető lett volna.

Korábban legalább annyiban adott a Kormány a társadalmi egyeztetés látszatára, hogy időnként
egy-két  jogszabálytervezetet  kitettek véleményezésre,  igaz sokszor  csak egy-két  napot  adtak rá.
Most már ez sincs.

Csak jelzésképpen: 2015-ben 410 db, 2016-ban 394 db, 2017-ben 349 db, 2018-ban 143 db, 2019-
ben pedig mindössze 5 db jogszabálytervezet került fel a Kormány honlapjára, legalábbis a jelen
pillanatban elérhető információk szerint. Miközben számtalan törvényt nyújtottak be, és számtalan
rendelet született az elmúlt években is.

A jogalkotásról szóló 2010. évi CXXX. törvény, és a jogszabályok előkészítésében való társadalmi
részvételről  szóló  2010.  évi  CXXXI.  törvény  szerint  továbbra  is  kötelessége  a  Kormánynak
társadalmi egyeztetésre bocsátani a törvény, a kormányrendelet, a miniszteri rendelet tervezetét és
indokolását is.

Mindezek miatt kérdezem Miniszter Úrtól:



-  Már a látszatra sem adnak? Miért  nem kerülnek fel  a jogszabálytervezetek a Kormány
oldalára? 

- Miért nem tartja be a Kormány a saját maga alkotta törvényeket sem? 

Tisztelettel várom válaszát!

Budapest, 2019. június 25. 

Bangóné Borbély Ildikó

országgyűlési képviselő

(MSZP)
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